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1.KDO JSME A CO DĚLÁME
Klub dětí a mládeže Čtyřlístek, z.s., je nezisková organizace, která vznikla v roce 2016
a od té doby se věnuje volnočasovým aktivitám a vzdělávání dětí, mládeže i dospělých.
Naším posláním je podporovat přirozený rozvoj osobností bez zbytečných pravidel
a pouček. K učení využíváme zážitkové pedagogiky. Nejraději jsme s dětmi venku
na čerstvém vzduchu a rádi si s nimi přitom něco zahrajeme a zároveň je i něco naučíme.

Našimi hlavními záměry jsou
● kompenzovat a doplňovat činnosti, které dětem chybí (přirozený pohyb na čerstvém

vzduchu, rozvoj hrubé i jemné motoriky),
● vést děti k větší samostatnosti a odpovědnosti,
● podporovat dospělé k nastolení rovnováhy mezi výkonem a vztahy.

Pořádáme kroužky, příměstské a pobytové tábory, víkendové akce i jednorázové jednodenní
akce pro děti i jejich rodiče. Dobrovolnicky se účastníme akcí pro děti a nejčastěji v tomto
ohledu spolupracujeme s městem Mnichovice.

Každoročně se snažíme o finanční nezávislost naší organizace. V roce 2022 jsme se pustili
do propracovanějšího systému školení našich lektorů a asistentů. Jsme na něj pyšní,
přineslo s sebou bohužel vyšší náklady. Na začátku prázdnin přišla lákavá nabídka, kdy se
Klub Čtyřlístek rozšířil o “jazykovou sekci” a převzal pod sebe vedení franšízy jazykové školy
Mortimer English Club. Kurzy se rozběhly od září 2022. Zároveň jsme se pokusili
expandovat s příměstským táborem PRALES do nových lokalit - Kozojed a Velkých Popovic.
Pustili jsme se tedy trochu do rizika, které přineslo horší hospodářský výsledek tohoto roku.
Účetní hospodářský výsledek roku 2022 byl minus 117 tis. Kč. Dlouhodobým cílem, na
kterém průběžně pracujeme, je nahradit malou pronajatou kancelář za nemovitost, jež by
byla využitelná a vhodná případně i jako prostor pro lesní školku, dětskou skupinu nebo
tábořiště. Kancelář nám vystačí pouze pro administrativu a porady.

Na veřejnosti, ve vztahu k dětem, rodičům i institucím, se snažíme o vstřícné, komunikativní
jednání,. S tím souvisí i dlouhodobé budování dobré pověsti. Snažíme se být vzorem nejen
teenagerům, kterých je kolem nás nejvíce v období letních prázdnin na pobytových
a příměstských táborech, kde nám pomáhají jako asistenti. Vedeme je k zodpovědnosti,
ohleduplnosti a respektujícímu přístupu k dětem i rodičům. Mladé lidi se nám daří hledat, i si
je udržet, což nás těší. Rádi bychom s nimi pokračovali ve spolupráci i v případě, že si
najdou po dokončení školy hlavní pracovní poměr. To je však velmi vzácné. Protože nám
na mladých lidech záleží, rozhodli jsme se zaměřit svou pozornost i na jejich vzdělávání
a růst v mnoha ohledech. Kromě pravidelného zdravotnického školení, které je
předpokladem pro jejich účast na táborech, jsme v roce 2022 navíc uspořádali školení
kompetenční. Budoucí (a mnohdy i stávající) lektoři a asistenti si tak vyzkoušeli komunikaci
s rodičem a komunikaci s dítětem. Zažili si tak na vlastní kůži, do jaké situace se mohou
na táborech dostat a jaká řešení mohou v těchto situacích využít.

Rok 2022 zároveň zasáhla válka na Ukrajině a i v našem okolí se začaly objevovat děti,
které před konfliktem utekly. Protože nám jejich osud nebyl lhostejný, jedna z našich lektorek
se aktivně zapojila do pomoci těmto dětem. Uspořádali jsme pro ně výlet do blízkého okolí

3



a v rámci dotační výzvy nadace Via jsme na podzim mohli, ve spolupráci s odborem školství
na Městském úřadě Říčany, pro ukrajinské děti uspořádat bruslení na zimním stadionu
v Říčanech.

2. LIDÉ, KTEŘÍ TVOŘÍ ČTYŘLÍSTEK

Petr Suchý

Zakladatel Klubu dětí a mládeže Čtyřlístek, předseda spolku,
lektor outdoorových kroužků i hlavní vedoucí na pobytovém
táboře. Mentor všech lektorů i asistentů, autor řady webinářů
a knihy Tátohraní.

Jana Vančurová

Výkonná manažerka organizace, která je laskavou duší
celého Čtyřlístku, a má na starosti především komunikaci
s rodiči a veřejností. Je lektorkou kreativních i outdoorových
kroužků, hlavní vedoucí na pobytovém táboře, zároveň má
pod palcem všechny příměstské tábory i kroužky.

Iva Hybnerová

Nová posila v řadách Klubu Čtyřlístek, která se připojila
do týmu od května 2022. Od té doby má na starosti finance,
rozpočtování akcí a controlling, smlouvy a mnoho dalšího.
Dohlíží, aby vše klapalo, zajišťuje i provozní záležitosti Klubu
a produkci některých akcí.
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Ve spolupráci s námi pokračovala řada lektorů i spolupracovníků, např. Jarmila Drtikolová,
Daniela Vítová a celá řada již osvědčených táborových vedoucích. V průběhu roku 2022
svou činnost pro Čtyřlístek postupně ukončovala Andrea Tetík, na jejíž místo nastoupily dvě
nové posily - Iva Hybnerová (viz. výše) a Petra Scháňková, která převzala zodpovědnost za
provozní účetnictví. Letos nám díky expanzi lokalit na Příměstském táboře PRALES přibyla
velká řada dalších spolupracovníků - většinou asistentů na táborech. Také jsme od září vzali
pod svá křídla jazykovou školu Mortimer English Club, takže se naše řady rozšířily o lektory
anglického jazyka. V tabulce uvádíme seznam spolupracovníků ke konci roku 2022.

Petr Suchý Předseda / lektor

Jakub Hofta Lektor atletiky

Zlatko Šelíř Lektor tábory

Daniela Vítová Lektorka tábory, lektorka kroužku Divočiny

Jarmila Drtikolová Lektorka outdoor, tábory

Jan Černík Lektor tábory, Nerf

Rostislav Teofil Lektor outdoor, tábory

Jana Vančurová Lektorka outdoor, kreat.,tábory, manažerka

Markéta Čermáková Externí účetní

Petra Barladeanu zdravotník tábory, vedení Mortimer English Club

Anna Vančurová Lektorka tábory/ Grafička

Barbora Bláhová Lektor tan.kr., asistent tábory

Amálie Patzeltová Lektor tábory

Jakub Zlámal Asistent, vedoucí tábory, zdravotník

Monika Malovcová Lektorka tábory

Roman Duda Asistent, vedoucí tábory

Jakub Rek Asistent tábory

Radek Tonar Vedoucí tábory, Nerf

Štěpán Vykypěl IT / lektor tábory, Nerf / back office

Roland Johnson Lektor tábor s angličtinou

Lucie Koubová Lektor tábor s angličtinou

Marie Šebelová Asistentka/lektorka tábory, vedoucí tan. kroužku, zdravotník

Suchá Karolína Asistentka tábory

Pavlína Králová Asistentka tábory

Jan Adamus Asistent tábory

Tobiáš Jakoubek Asistent tábory

Ondřej Jírů Asistent tábory

Tomáš Pinkr Lektor tábory

Iva Hybnerová Controlling / Back office / Produkce
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Petra Scháňková Back office / Asistent

Matěj Myška Asistent tábory

Jana Snozová Lektor tábory

Marek Mušínský Asistent tábory

Josef Zimandl Asistent tábory

Barbora Kitlerová Asistent tábory

Dagmar Kuprová Kuchařka

Martin Košťál Asistent, vedoucí tábory

Jiřina Hercíková Kuchařka

Vanesa Kraková Asistent tábory

Ilona Hladíková Kuchařka

Kristýna Syrovatská Lektor Mortimer English Club

Šárka Nenadálová Lektor Mortimer English Club

Jan Hromas Lektor Mortimer English Club

Adam Vendl Lektor Mortimer English Club, asistent a lektor PRALES

Dagmar Liptáková Lektorka jógy

Šarlota Hauzerová Lektorka Taneční Kroužek

Štěpán Chovanec Lektor Zálesáci
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3.STATISTIKY NAŠÍ ČINNOSTI V ČÍSLECH
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4.ČINNOST V ROCE 2022

A. KROUŽKY
Realizace kroužků v roce 2022 probíhala bez větších
obtíží. Zaznamenali jsme větší zájem o kroužek Šikula
ve školní truhlárně, neboť místní výukový systém
nabízí dětem pracovní činnost omezeně, a některé
z dětí nejsou v tomto směru dostatečně saturovány.
Jiným kroužkům přibyla konkurence - Taneční kroužek
v mnichovické škole už nezůstal jediný, další se přidal
v pátek, proto ubyla děvčata. Obdobně v případě
Atletické přípravky přibyl ve Strančicích sokolský
kroužek se stejným zaměřením a počet dětí tak klesl.
V druhé polovině roku 2022 jsme ve strančické školce byli nuceni přidat ještě jedny Divočiny,
tudíž lektorka Jarmila Drtikolová dojížděla do Strančic dvakrát v týdnu - v úterý a ve středu.
Důležitým ukazatelem oblíbenosti outdoorových i ostatních kroužků je fakt, že se
na příměstské tábory PRALES hlásí stále spousta dětí a těší se. Jsme rádi, že tato vazba
stále funguje!

Primárním zaměřením pro tvorbu našich kroužků je outdoor.
Ukazuje se, že se nám daří v tomto směru zaujmout hlavně
předškolní děti a jejich rodiče. V průběhu letních měsíců se
také snižuje věk dětí, které se účastní příměstského tábora
PRALES, což s tímto úzce souvisí. Je patrné, že rodičům
připadá důležité vést děti v tomto věku k lásce k přírodě
a udržování dobrých vztahů s kamarády, tvorbě zážitků.

Později ve škole se už děti
i rodiče zaměřují více
určitými směry
a podporováním talentů, proto nezbývá čas a mnohdy ani
finance na outdoorový kroužek.

Dalším zaměřením našich
volnočasových aktivit je sport
a rukodělná tvorba. Kreativní
kroužky, jakými jsou Tvořílek

a Šikula, vede i nadále Jana Vančurová, a jsou velmi oblíbené.

Ceny kroužků je vždy nutné do určité míry porovnat s konkurencí.
Snažíme se je držet na stejné, nebo alespoň podobné úrovni.
Vždy stojíme před rozhodnutím, zda udělat kroužky na pololetí
levnější tím, že upravíme počet hodin z 15 na 12, jako většina
naší konkurence, nebo je nechat dražší a pokrýt skutečně skoro
celé pololetí. Letos jsme opět zvolili první variantu.
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a) Pololetí 2022/1 (únor-červen)

Lokalita Kroužek Lektor Počet dětí

Říčany Srdíčko Divočiny
Jarmila Drtikolová,
Daniela Vítová 13

Mnichovice Zálesáci Rostislav Teofil 16
Mnichovice Tvořílek Jana Vančurová 10
Mnichovice Šikula 1 Jana Vančurová 7
Mnichovice Taneční kroužek Barbora Bláhová 15
Mnichovice Šikula 2 Jana Vančurová 8
Strančice Atletika Jakub Hofta 15
Strančice Divočiny J. Drtikolová 24
Struhařov Divočiny Jana Vančurová 14
Strančice Taneční kroužek Barbora Bláhová 6
CELKEM 128

b) Pololetí 2022/2 (září-leden)

Lokalita Kroužek Lektor Počet dětí
Říčany Srdíčko Divočiny J. Drtikolová, D. Vítová 17
Říčany Jóga pro děti Dagmar Liptáková 13
Mnichovice Zálesáci Štěpán Chovanec 7
Mnichovice Tvořílek Jana Vančurová 13
Mnichovice Šikula 1 Jana Vančurová 10
Mnichovice Taneční kroužek Šarlota Hauzeorvá 10
Mnichovice Šikula 2 Jana Vančurová 11
Strančice Atletika Jakub Hofta 8
Strančice Divočiny J. Drtikolová 20
Strančice Divočiny II J. Drtikolová 18
Struhařov Divočiny Jana Vančurová 15
Struhařov Dobrodruzi Rostislav Teofil 9
CELKEM 156
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B. MORTIMER ENGLISH CLUB - VÝUKA ANGLIČTINY

Jak jsme již zmiňovali v úvodu, v průběhu června se
nám naskytla příležitost převzít franšízu jazykové
školy Mortimer English Club v Říčanech, opouštějící
prostory, které jsme původně prohlíželi kvůli zřízení
dětské skupiny. Nicméně příležitosti se chytila Petra
Barladeanu. Našla pro výuku angličtiny nové prostory,
nové lektory a vše v průběhu prázdnin rozjela tak, aby
se od srpna mohly jazykové kurzy prodávat. Výuka se
konala v pronajatých prostorách soukromé mateřské
školky Sunny Kids v Říčanech a Petře se podařilo dát
dohromady tým lidí, kteří se do výuky angličtiny pro
různé věkové kategorie pustili - Adam Vendl (který se k nám v roce 2022 přidal a úspěšně
vedl i příměstský PRALES s angličtinou), Kristýna Syrovatská, Šárka Nenadálová a Jan
Hromas.

Název kurzu Věková kategorie Počet skupin Obsazenost kurzu

English for minis Děti od 3 let 1 8

English for Children Děti od 4 do 10 let 4 21

English for Cool
Kids

Děti 9 - 13 let 2 13

Fit for English Teenageři 1 3

Celkem 8 45

10



C. TÁBORY

PŘÍMĚSTSKÉ TÁBORY PRALES

V tomto roce už jsme naštěstí nemuseli čelit významnějším restrikcím ani omezením.
PRALES vnímáme jako náš nejúspěšnější produkt, a to i po finanční stránce. Rozhodli jsme
se v tomto roce pokusit přidat nové lokality a expandovat. Upustili jsme od konání PRALESa
v Hradci Králové. Kromě osvědčené lokality ve Struhařově/Svojeticích a Praze jsme se
po dostatečném průzkumu a vytipování rozhodli přidat lokalitu ve Velkých Popovicích
a v Kozojedech. PRALES je sice outdoorový příměstský tábor, takže se koná venku, má ale
spoustu specifik, která musí daná lokalita splňovat. S tím souvisela i nezbytná změna
v organizační struktuře. Proto jsme se rozhodli Janu Vančurovou pověřit funkcí hlavní
vedoucí celého tábora, která bude tábor organizačně zajišťovat - personální obsazení všech
turnusů, jídlo pro všechny lokality, bude se starat o hladký průběh, navštěvovat a kontrolovat
jednotlivé vybrané turnusy/lokality/vedoucí apod. V případě, že někdo z vedoucích vypadne,
Jana je připravena zaskočit, což se poté také několikrát stalo.

Pro jednotlivé lokality jsme vybrali tzv. vedoucího lokality, který měl na starosti organizační
práci na místě s lektory, asistenty, výpomoc při zajištění obědů. Vlastně vše, co bylo
s ohledem na jedinečnou lokalitu potřeba. Pro Velké Popovice to byla Jana Pačesová, pro
Prahu Tomáš Pinkr /zároveň vedoucí turnusů/, pro Kozojedy Jarmila Drtikolová /zároveň
vedoucí turnusů/ a o Struhařov/Svojetice se postarala Jana Vančurová.

Nakonec jsme oproti plánu zrušili některé turnusy. Zejména v Kozojedech nakonec nebyl
takový zájem, a proto se účastníci různě přesouvali do jiných lokalit, což s sebou neslo
hodně dodatečné administrativy a práce pro hlavní vedoucí tábora.

Všechny turnusy příměstského tábora PRALES vždy spojuje jedno téma, tento rok se
jednalo o “Cestování podle kompasu”. Každý turnus se tak děti podívaly do zemí v jiných
zeměpisných končinách a směrech. Měly možnost třeba navštívit JIH, Afriku a průvodce jim
dělala dvě tamní zvířátka - velbloud a ještěrka. Podobným způsobem cestovaly i na
vikingský SEVER, divoký ZÁPAD nebo Dálný VÝCHOD.

Kromě klasického PRALESA ještě letos proběhly i dva turnusy PRALESu s angličtinou
v lokalitě Svojetice/Struhařov a k tomu 4 turnusy PRALESu s tématikou NERF
(2 ve Svojeticích, 1 v Kozojedech a 1 ve Velkých Popovicích).

Prales Struhařov/Svojetice

Na číslech letošního Pralesa ve Struhařově se trochu
podepsalo otevření nových lokalit. Předpokládáme, že
řada dětí, které byly na PRALESe v Popovicích či
Kozojedech by za standardních okolností byla
ve Struhařově. Letos se zúčastnilo celkem 390 dětí (294
Struhařov + Svojetice, 62 Nerf a 34 angličtina).
Plánovaný počet byl 360 PRALES, 72 NERF a 36
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angličtina, celkem 470. Tím, že docházelo k odlivu dětí, se některé skupiny dostatečně
nenaplnily (optimální počet je 18 dětí na skupinu). Pokud se přihlásilo více dětí, otevírali
jsme skupinu s jedním vedoucím a dvěma asistenty, případně dvě skupiny.

Prales Velké Popovice
Lokalita ve Velkých Popovicích pro nás byla zcela
nová, přesto se nám podařilo uskutečnit 5 turnusů
tábora z plánovaných šesti. Zúčastnilo celkem 73
dětí, plán byl 108. Na jednom z turnusů byla
dokonce tak velká skupina, že musel být přítomen
jeden lektor se dvěma asistenty. Spolupráce také
fungovala výborně s Jídelnami Říčany - obědy,
které dovaželi, byly chutné a cena příznivá. Díky
krásnému počasí dokonce nebylo ani jednou
třeba využít dohodnuté zázemí v sokolovně.
Troufáme si říci, že expanze PRALESa
do Velkých Popovic proběhla úspěšně. Měli jsme
řadu pozitivních zpětných vazeb od rodičů i dětí, věříme tedy, že příští rok na tento úspěch
navážeme.

Prales Praha
I letos jsme pokračovali a pořádali příměstský
tábor Prales v Praze. Nově každodenní zázemí
zajišťoval Tomáš Pinkr za podpory Jany
Vančurové.

Celkem se zúčastnilo 44 dětí oproti
plánovaným 72. V plánu byly 4 turnusy Pralesa,
uskutečnily se tři. To vše mělo za následek
nižší náklady na realizaci a jídlo. Červencové
termíny pro pražské zájemce nejsou zřejmě
lukrativní, což bereme jako poučení do příštího
roku.

Prales Kozojedy

Kozojedská lokalita se nám pro PRALES zdála velmi
příznivá, ale zřejmě se projevilo, že v dané oblasti není
Klub Čtyřlístek příliš známý. Přestože nám byli nakloněni
zástupci obce, propagovali jsme tábor na mnoha
místech, vč. školek, nakonec se hodně turnusů muselo
zrušit. Oproti pěti plánovaným skupinám se uskutečnil
jeden týden PRALESa a jeden týden NERF. Rozhodli
jsme se tedy příští rok v této lokalitě nepokračovat.
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POBYTOVÉ TÁBORY

a) Letní pobytový tábor Zruč nad Sázavou - JUMANJI

Vybrané tábořiště “Bobři” - Zruč nad Sázavou je obklopeno lesy, u potoka. Nabízí 2 budovy -
jedna je pro zázemí vedoucích - klubovna. Druhou budovou je marodka. Týden před
táborem je celé tábořiště postaveno vč. třiceti stanů, jídelny. Je natažena voda z blízké
restaurace. Od tohoto víkendu před prázdninami je nutné tábořiště “hlídat”.

Tábořiště jsme pomáhali stavět v sestavě
Jana Vančurová, Anna Vančurová, Jan
Černík a Rosťa Teofil. Tábor byl
naplánován pod vedením Jany
Vančurové, která byla zodpovědná i za
etapovou hru Jumanji. V průběhu
celotáborové hry jsme strávili spoustu
času v kostýmech, což se dětem velmi
líbilo. V roli zdravotníka jel poprvé Jakub
Zlámal a obstál výborně. Jídlo a pití
zajišťovaly naše skvělé kuchařky Jiřina
Hercíková a Ilona Hladíková.

Letošním rokem jsme byli více nespokojeni se zázemím, a proto se pokusíme na další rok
hledat nové. Pronajímatelé nepostavili teepee a protože hodně pršelo, nebylo se kam
schovat. Hodně jsme se brodili v blátě. Pronajimatelé dále neposekali trávu, takže jsme si
museli dovézt sekačku z domova a ve volných chvílích, na úkor účasti na táborovém
programu, vše posekat. Byl problém i s vodou. V nádrži byla nalita spousta litrů Sava, takže
jsme museli všechno vylít a znovu napustit. Nakonec i přes sliby, že letos už opravdu
budeme svítit, jsme zase nesvítili a nedobíjeli telefony, protože celý zdejší systém solárního
panelu a autobaterií nefungoval a museli jsme si vše opět zajistit sami. I přes to všechno se
tábor dětem moc líbil a odjížděly nadšené s příslibem, že se za rok zase uvidíme.

b) Letní pobytový Akční tábor (Vyskeř)

Již třetím rokem jsme pořádali pobytový tábor na dva
turnusy, tedy celkem 14 dní. Někteří účastníci po týdnu
odjeli a přivítali jsme jiné, někteří zůstali na celých 14 dní.
Osvědčené tábořiště ve Vyskeři, kompaktní tým, kde vše
fungovalo dobře. V roce 2022 jsme se pokusili o změnu
jídelníčku směrem ke zdravější stravě. Zjistili jsme ale, že
je třeba to lépe komunikovat i směrem k týmu tábora, aby
na místě nevznikaly organizační nejasnosti. Dále si
do příštího roku klademe za cíl více apelovat na to, aby
rodiče nedávali dětem s sebou jídlo. Celotáborová hra na téma Harry Potter byla úspěšná,
nejvíce děti zaujal Famfrpál. Opět běžel současně vedle sebe Taneční tábor (jeden oddíl)
a zbytek NERF tábor.
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D. DALŠÍ AKCE

Zimní tábor 2022

Zimní tábor jsme plánovali už od září 2021, kdy jsme nabídku vystavili na webové stránky.
Kapacita se poměrně rychle naplnila. Je vidět, že je to tento typ akcí zájem nejen ze strany
rodičů samostatných dětí, ale i rodin s dětmi. Přestože
již pandemie covidu dohasínala, nakonec nás přeci jen
ještě potrápila. Kvůli karanténě nakonec nemohli přijet
Jana Vančurová, Anna Vančurová a Honza Černík.
Zdravotnice Petra se připojila až v průběhu týdne.
Nakonec přijela vypomoci Daniela Vítová a na pár dní
Markéta Suchá s kamarádkou. Podařilo se nám sehnat
i externího kuchaře, takže přes všechny komplikace
a stresové situace nakonec tábor proběhl dobře.
Všichni účastníci byli spokojeni, počasí celkem přálo.
Ukázalo se, že dětem na svahu většinou stačí
dopoledne dvě hodiny, odpoledne se program přizpůsoboval počasí a náladě ve skupině.
Celotáborová hra se povedla.

Úspěch tábora nás vedl k myšlence uspořádat v roce 2023 rovnou tři turnusy Zimního tábora
(o jarních prázdninách pro Prahu východ a Prahu západ, plus ještě pro ostatní části Prahy).
Nakonec se ale ukázalo, že i přes velkou marketingovou snahu nemáme pro naplnění těchto
termínů dostatečnou pražskou základnu. Proto jsme tyto dva nové termíny zrušili.

Lektorské školení

V tomto roce jsme se poprvé pustili do modelu dvou na sebe navazujících školení -
tradičního zdravotnického a k tomu nově připraveného
kompetenčního školení.

Školení kompetencí se konalo od 22. do 24. 4. 2022.
Smyslem tohoto školení je rozvoj vedoucích/asistentů
v oblastech, které vnímáme jako klíčové pro působení
na táborech - jsou to zejména komunikace s rodiči,
práce v týmu,
týmové řízení
a sebeřízení,
skupinová

dynamika, hry s dětmi a outdoorové dovednosti.
Povolali jsme zkušené lektory z řad našich
dlouhodobých spolupracovníků a rozdělili jsme
účastníky do skupinek, ve kterých absolvovali celý
náročný program. Po příjezdu vyplnili tzv.
kompetenční list, kde ohodnotili svoje kompetence
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v jednotlivých oblastech. To samé udělali po skončení školení, aby mohli sami vnímat, zda je
školení někam posunulo.

Zdravotní školení, které je povinné pro všechny
účastníky našich táborů v roli vedoucích nebo
asistentů, se konalo 20. - 22. 5. 2022. Skládalo se
dokonce ze 4 bloků. V prvním se účastníci učí
umělé dýchání z úst do úst a celkově všechny
znalosti související s první pomocí a resuscitací.
V druhém bloku zástavu krvácení a nejčastější
úrazy, které se mohou stát na pobytovém nebo
příměstském táboře. Ve třetím bloku probírají
výbavu lékárničky spolu s konkrétními
doporučeními, kdy, jak a na co ji použít.
V posledním bloku se Petr Suchý věnoval

základním povinnostem, které je třeba na táboře
dodržovat, jaké chování před dětmi je od vedoucích
a asistentů vhodné a nevhodné. Ve skupinkách se
aktivně diskutovalo tak, aby došlo ke kompromisu
v rámci všech zúčastněných. Schází se nás tu vždy
opravdu velký počet, cca 50 - 70 účastníků
vč. rodinných příslušníků. V rámci lektorského
školení se řeší i podpisy smluv na celé léto. Opět
školili Tomáš Pinkr, jež celé školení zaštiťuje,
Daniela Vítová, Jana Vančurová a dokonce i Petr
Suchý. Toto školení je důležité nejen pro ty, co si

potřebují osvěžit zdravovědu, ale i pro všechny, jež se účastní pobytových táborů. Řeší se tu
příprava a celotáborová hra.

Na podzim pak pořádáme ještě Setkání pro lektory v Libušíně, které se konalo v září 2022.
Na tomto setkání hodnotíme uplynulé prázdniny a tábory, povídáme si, co se povedlo
a nepovedlo, ale také připravujeme akce na další kalendářní rok.

Víkendové výpravy 2022

Děti z Divočin ve Struhařově moc chtěly vyzkoušet noční bojovku,
proto jsme ji v začátku roku zorganizovali
pro děti z našich kroužků zdarma. Připravili
jsme 5 stanovišť, na kterých se děti s rodiči
zastavovali po skupinkách a museli splnit
úkol. Cílem bylo projít všechna stanoviště a
rozluštit tajné heslo, které když se v cíli
vyslovilo, otevřela se pokladnice a účastník
bojovky dostal odměnu. Akci jsme nedělali
větší reklamu, sloužila pouze jako
marketingová vnitřní akce klubu. Akci připravila Jana Vančurová,
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konala se v pátek 11. 3. 2022 navečer od 16 do 21h. a setkala se s velkým úspěchem. Všem
padesáti dětským účastníkům se moc líbila. Na trase dobrovolnicky pomáhali Anna a Ela
Vančurovy a Honza Černík.

Zálesáci, a v druhé polovině roku Zálesáci spolu s Dobrodruhy, podnikli dohromady čtyři
celodenní výpravy, které vedl většinou Rostislav Teofil s Petrem Suchým nebo Štěpánem
Chovčíkem. Konaly se 22. 1., 2. 4., 11. 6. a 6. 11. 2022 a probíhaly v okolí Mnichovic nebo
Struhařova. Tato činnost je pro lektory dobrovolnická.

Dětský den 2022
I v roce 2022 se nám podařilo zorganizovat dětský den v Mnichovicích. Opět jsme připravili
trasu, na kterou se vycházelo přesně podle vyplněné přihlášky, každých 15 minut nejvíce
8 dětí s rodiči. Děti plnily úkoly, získávaly razítka do pracovního listu a na konci dostaly
odměnu. Tento typ her je opravdu baví. Není
hektický a stresový a úkoly si užijí všichni včetně
rodičů. Vycházelo se opět z Masarykova náměstí
a končilo se na stejném místě. Trasa byla
upravena kvůli loňským potížím s majiteli
pozemků kolem Zitova mlýna a procházela kolem
kostela a farské louky. Vše bylo přizpůsobeno i
účasti kočárků.

Město Mnichovice věnovalo dotaci 7 tis. Kč,
kterou jsme vyúčtovali a měli jsme dovoleno
vybírat od účastníků vstupné. Vybírali jsme
startovné 50Kč/na dítě. V balíčku pro každé dítě byla drobnost věnovaná Městským úřadem
Mnichovice a hodnotné cereálie z Bonavity, které jsme získali darem. Účast byla kvůli počasí
menší, než jsme čekali. Dorazilo jen 108 dětí, což se negativně promítlo do nižších výnosů
oproti plánu.

NERF bitvy a akce v roce 2022

V roce 2022 jsme od obce Tehov získali dotaci
ve výši 4.500 Kč na Nerf bitvu, která byla
naplánována na 15. 10. 2022 na
pumptrackovém hřišti v Tehově. Přihlásilo se
celkem 39 dětí. Nakonec se bitva kvůli
špatnému počasí v sobotu posunula o jeden
den, a to na neděli 16. 10. 2022. Celou akci na
místě vedl Petr Suchý s asistentem Standou
Zlámalem.

Na podzim 2022 s přesahem do roku 2023
jsme naplánovali opět sérii tréninků a bitev v rámci NERF ligy. Od prosince 2022 se konaly
bitvy ve Světicích a v Ondřejově.
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Akce Tátohraní

V roce 2022 jsme pokračovali v online akcích pod hlavičkou Tátohraní (v rámci aktivit Klubu
Čtyřlístek, který má pro pořádání akcí vytvořenou infrastrukturu). Na podzim 2022 jsme
zopakovali sérii webinářů o výchově kluků (listopad/ prosinec 2022). Na poslední dva díly se
k živému vysílání nikdo nepřipojil, tak byly odvysílány záznamy posledních realizovaných
webinářů. Dlouhodobě se potýkáme s tím, že neumíme pracovat s online reklamou, využívat
nástroje Facebooku (spíše nám Facebook přijde nepřehledný a nesrozumitelný). Letos se
prostřednictvím FB prodalo pouze 6 webinářů, přestože jsme investovali nemalou práci
do propagace. Největší kámen úrazu je asi to, že nemáme člověka, který by se tomu
systematicky věnoval.

V roce 2022 jsme navázali kontakty a živé semináře jsme pořádali v prostorech RC
Konvička, Lesní školky Kompas, MAS Střední Polabí a tradičně několik seminářů proběhlo
v A-centru Praha.

V roce 2022 jsme nedělali žádné výrazné změny v prodeji knihy. Proto evidujeme pouze
náklady na balné a poštovné a část nákladů na tisk (poměrná část faktury z posledního tisku
ve 2020).

Víkendové akce pod hlavičkou Tátohraní

● Teegrovačka
Zimní akce pro rodiče s většími dětmi na chatě Erlebaška proběhla 14. - 16. 1. 2022.

● Velká Divočina 2022

Tradiční a oblíbená akce určená pro tatínky s dětmi se konala v Libušíně od 27. do 29. 5.
2022. Akci vedl Petr Suchý, pomáhali mu Štěpán Vykypěl a Rosťa Teofil v roli vedoucích
a Jana Vančurová jako kuchařka. Program byl zaměřen hodně na pohybové aktivity
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a některé děti byly unavené už v průběhu soboty. Jinak se akce tatínkům i dětem líbila.
Největší úspěch vždy sklízí závěrečná honba za pokladem. Ze zpětné vazby vyplynulo, že
část tatínků preferuje pasivní program (chtějí odpočívat) a část aktivní. Zvažovali jsme tedy
vypsání dvou akcí, ale finální rozhodnutí je, že zůstaneme jen u Divočin pro aktivní táty.
Program do budoucna upravíme tak, aby obsahoval více klidových aktivit. Počet účastníků
byl rekordní - 61 (tátů a dětí), 3 lektoři, 1 kuchařka + 1 výpomoc.

● Hrad 2022

Akce Za čest krále je další oblíbenou víkendovou
akcí pro tatínky a děti, kterou pořádáme vždy
v intervalu jednou za dva roky, tentokrát se konala
od 17. do 19. 6. 2022. Ubytování je pro účastníky
přímo na hradě (Horní hrad), veškeré aktivity jsou
navázány na středověk - nejen opravdová bitva, ale
i jí předcházející výroba zbraní (meč a štít) a další
navazující aktivity. Akci vedl opět Petr Suchý,
ve spolupráci s Tomášem Pinkrem a Janou
Vančurovou (ta byla opět v roli kuchařky). Počasí
bylo horké, což se projevilo na únavě zúčastněných,

ale všichni si akci i tak užili. Bylo 11 tátů, 13 dětí, 1 vedoucí + 2 asistenti, 1 kuchařka.

Dobrovolná činnost
V rámci chodu našeho Klubu probíhá řada činností na dobrovolnické bázi. Přijde nám to tak
přirozené, protože děláme to, co nám dává smysl. V rámci dobrovolnictví se tak všichni
spolupracovníci účastní zejména na marketingu v okolí - roznos či rozvoz letáků, distribuce
po školách a školkách. Zároveň v tomto režimu probíhají i všechny přípravy na kroužky, a to
nejen přípravy programu, ale mnohdy i ty přípravy fyzické - materiál, věci apod. Obdobně se
řada z nás dobrovolně účastní veřejných akcí pro děti, jako je třeba Dětský den
v Mnichovicích.

Nutno dodat, že i např. víkendové výpravy pro děti z kroužků pořádají lektoři na úkor svého
vlastního volného času.

5.INTERNÍ PROVOZ - JAK JSME HOSPODAŘILI
V ROCE 2022

Interní provoz zajišťovala Jana Vančurová v roli manažera. Řešila komunikaci s rodiči
v rámci kroužků a táborů a celkový rozvoj Klubu. Vzhledem k tomu, že se Andrea Tetík
rozhodla v průběhu roku 2022 opustit Klub Čtyřlístek, postupně její aktivity přebíraly
od května 2022 Iva Hybnerová (controlling, back office, Tátohraní) a Petra Scháňková
(provozní účetnictví a back office). Již standardně jsme rozpočty jednotlivých akcí tvořili
společně v modelu vedoucí akce, většinou Jana Vančurová/Petr Suchý ve spolupráci
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s Andreou Tetík a Ivou Hybnerovou za finance. Dohled nad celým chodem organizace měl
předseda organizace Petr Suchý.

Z existenčních důvodů Klubu musíme hlídat to, abychom na provoz akcemi vydělali a klub
nebyl dlouhodobě ztrátový, což by vedlo k ukončení činnosti. Provozní náklady musí být
pokryté z výnosů kroužků a akcí. Náklady na provoz v roce 2022 stouply především
s ohledem na odchod Andrey Tetík a nástup dvou nových kolegyň, které si rozdělily její
kompetence. Předávání agendy se ukázalo jako komplikované a vyžádalo si mnoho hodin
práce, které se promítly do vyšších výkonů.

V prostoru webinářů a seminářů stále neumíme oslovit klienty. Témata se zdají být zajímavá,
nicméně vypadá, že trh je přesycen vzdělávacími akcemi, navíc po pandemii Covidu je velká
nabídka i on-line vzdělávání a zákazníky to už tolik netáhne.

Každý rok musíme revidovat finanční stránku provozu kroužků a bohužel dochází k tomu, že
kroužky s nízkou poptávkou nejsme schopni otevřít, protože jsou ztrátové. Máme několik
způsobů, jak dosáhnout vyššího zisku na kroužcích, abychom zajistili příspěvek na provoz
a nebo pokrytí zisku z jednoho kroužku na ztrátu jiného. Nejefektivnější je zvýšit průměrnou
cenu. Zde zvažujeme vliv na konkurenceschopnost a poměr toho, co v kroužku děti získají
v porovnání s cenou (pocit rodičů). Druhý způsob je navýšit počet dětí. Jako jedna
z možností je zaměřit se na outdoorové kroužky při MŠ, kde vnímáme větší pole působnosti.

6.FUNDRAISING A EKONOMIKA
Fundraising

Klub se dlouhodobě pohybuje v zóně, kde je těžké získat dotaci, protože často nejsme
schopni jejím požadavkům vyhovět. Neúspěšně jsme zkoušeli žádat na začátku roku 2022
o dotaci ze Středočeského kraje z Fondu sportu a volného času. Bohužel byl v rámci
projektů obrovský převis, takže jsme na dotaci nedosáhli. Navíc v rámci této výzvy bývají
prioritně podporovány především sportovní aktivity. Koncem roku 2022 jsme požádali
o dotaci na volnočasové aktivity u MŠMT na následující rok.

Navázali jsme tedy v této oblasti také na osvědčenou lokální spolupráci a požádali jsme
a následně i obdrželi dotaci ve výši 4.500 korun od obce Tehov na uspořádání Velké NERF
bitvy. Také jsme obdrželi 7.000 korun dotaci od města Mnichovice na uspořádání akce
Dětský den. Důležitou součástí fundraisingu pro rok 2022 byly opět dary od firmy Bonavita,
které jsme s díky využili na všechny tábory a na odměny pro Dětský den v Mnichovicích.

V roce 2022 jsme se také rozhodli poprvé vyzkoušet nový způsob fundraisingu a vytvořili
jsme kampaň na platformě Darujme.cz, v rámci které jsme chtěli najít nový způsob
financování pro zdravější stravování našich dětí na táborech. Podařilo se nám nějaké
prostředky vybrat a použili jsme je s úspěchem na pobytovém táboře.

V reakci na válečný konflikt na Ukrajině a příliv dětí i do naší spádové oblasti podala naše
kolegyně Petra žádost o dotaci od nadačního fondu VIA na realizaci aktivit pro ukrajinské
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děti. Nakonec se nám už díky probíhajícím táborům nepodařilo nic zrealizovat před letními
prázdninami, a tak jsme uspořádali akci až v říjnu 2022. Protože našim dlouhodobým cílem
je oslovení spíš starších dětí a získání je pro potenciální spolupráci jako asistenty, zvolili
jsme ve spolupráci s odborem školství v Říčanech akci určenou spíše pro větší děti. Nabídli
jsme jim možnost přijít na zimní stadion v Říčanech si zabruslit a akce se setkala s velkým
ohlasem ze strany přítomných.

Město Mnichovice
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7. SPOLUPRÁCE A ČLENSTVÍ V ORGANIZACÍCH
Klub dětí a mládeže Čtyřlístek je členem České rady dětí a mládeže - sekce Praha.
Spolupracujeme se Základní školou v Mnichovicích, Městským úřadem Mnichovice,
Mateřskou školou Strančice, Mateřskou školou Struhařov, Mateřskou školou Srdíčko
v Říčanech, ale i TJ Sokol Strančice a Obecním úřadem Struhařov. Nově jsme navázali
spolupráci se soukromou školkou Sunny Kids v Říčanech, ale i obcemi Kozojedy, Velké
Popovice a TJ Sokol Velké Popovice. Do příštího roku plánujeme spolupráci i nadále
posilovat.

8. NAŠE CÍLE A ZÁMĚRY PRO ROK 2023

Produkty/Služby
Snažíme se o pokračování v celoroční činnosti klubu, tj. hlavně volnočasových kroužcích pro
děti předškolní i školní - především nabídkou takových, které jsou úspěšné, mají dobrou
odezvu od dětí a rodičů nebo kde nemáme konkurenci (hlavně outdoorový kroužek
Divočiny). Soustředíme se i nadále na klíčové aktivity - přirozený pohyb ve volné přírodě,
rozvoj motoriky a praktického myšlení, posilování samostatnosti a odpovědnosti,
začleňování environmentální výchovy do našich kroužků, táborů. Volnočasové aktivity sice
z dlouhodobého hlediska nevycházejí úplně ziskově a ostatní aktivity je musí dotovat,
nicméně stále jsou pro nás podstatné hlavně z hlediska návaznosti pro obsazenost táborů
a také z hlediska možnosti získat dotaci, kde je podmínkou většinou celoroční práce s dětmi
a mládeží. Jsme také díky tomu v neustálém kontaktu s rodiči našich dětí, a to je velmi
důležité. Příjemným vystupováním a proaktivním přístupem se snažíme o dobrou pověst
klubu a posilujeme tak vztahovou rovnici klub - dítě - rodič.
Naším velkým know-how je organizace, vedení a realizace příměstských táborů PRALES
v přírodě. Počet příměstských táborů neustále narůstá, ale náš PRALES zůstává stále velice
oblíbeným. Je to díky naší úzké spolupráci s lektory a asistenty, díky téměř rodinnému
propojení a v neposlední řadě díky tomu, že spousta teď již lektorů u nás před lety
asistovala. Všichni tak ví, co je důležité a jak komunikovat nejen s dětmi, ale i spolu
navzájem, a s námi. Nedílnou součástí našich táborů je pořádání sdílecích kruhů, kde
s dětmi probereme, co a proč budeme celý den dělat a od nich se zase v ranním kruhu
dozvíme, s jakou náladou přišly, a na co se těší, v tom odpoledním pak co se jim líbilo anebo
nelíbilo. I tato dovednost je součástí a výstupem našich školení.
Občas se nám podaří nadchnout rodiče ke spolupráci nejen v rámci marketingu, což je
velice vzácné. Ale jakýkoliv povedený druh spolupráce s rodiči je pro nás velmi významný,
neboť prodeje se stále uskutečňují nejvíce na základě mluvené reklamy a doporučení.
S koncem kroužků v červnu přicházejí na řadu tábory, jak ty příměstské, tak i pobytové.
Po experimentu v tomto roce s rozšířením lokalit na příměstském táboře PRALES jsme
v případě tohoto tábora trochu opatrní a chystáme se pokračovat pouze v těch lokalitách,
které se osvědčily - tedy v případě Struhařova/ Svojetic, a v dalších lokalitách se budeme
při plánování spíše držet při zemi - zejména v Praze a Velkých Popovicích. Lokality kromě
Kozojed zůstanou, jen se sníží počet turnusů, které nabídneme podle největší obsazenosti
v letošním roce. Tento rok byl zkušební, ale věříme, že spokojené děti a spokojení rodiče se
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postupně nabalí a zvýší se počet dětí v jednotlivých skupinách (což pak s sebou nese
i menší riziko finančních ztrát).
V případě pobytových táborů plánujeme přidat ještě jeden, neboť z vedoucích se nám
vyprofiloval nový hlavní vedoucí - Štěpán Vykypěl, který je připraven ve spolupráci s naším
administrativním zázemím na sebe vzít odpovědnost a vést vlastní tábor. Vytipovali jsme
novou lokalitu - tábořiště na Šumavě a věříme, že bude tábor úspěšný.
Nadále chceme věnovat úsilí a čas přípravě našich vedoucích a asistentů v jejich vzdělávání
a růstu. Proto budeme opět pořádat zdravotnické i kompetenční školení, které se letos
ukázalo jako povedené a přínosné pro všechny. Rádi bychom tento “kompetenční model”
dále rozpracovávali.

Ekonomika
Budeme usilovat o trvalou ekonomickou stabilitu - uchopit celé vedení klubu tak, aby se
pokud možno dařilo lépe vyhledávat dotační výzvy vč. fundraisingových příležitostí. Zlepšit
komunikaci s městskými i obecními úřady, což také souvisí se získáváním dotací menšího
rázu. Zároveň se budeme snažit lépe akce plánovat po rozpočtové stránce a být v tomto
směru odpovědnější. Nastavili jsme nový způsob cenotvorby a pokusíme se jej dodržovat
u všech akcí, samozřejmě s ohledem na jejich velikost a přínos pro činnost Klubu.
I nadále platí, že pokud bychom dokázali nalézt budovu, jež by se dala využívat i přes den
např. k provozování dětské skupiny, snížily by se náklady na celkový provoz, neboť by
nájemné kanceláře, energie a ostatní přešlo do výdajů v účetnictví právě dětské skupiny.
Zcela určitě budeme pokračovat s oslovování místních firem s možností jejich podpory jako
např. naše spolupráce s firmou Bonavita, jež považujeme za velmi přínosnou a jsme za ni
vděční.

Marketing
V následujícím roce budeme nadále postupovat podle marketingového plánu. Nejlepší
reklamou stále zůstává mluvené slovo a doporučení od našich stoupenců, tj. rodičů dětí,
které u nás absolvují kroužky nebo tábory. Dalším důležitým marketingovým kanálem je
Facebook. Každotýdenní pravidelné příspěvky ukazují na aktivní činnost klubu a dobře
působí na okolí, současně se stále pomalu zvyšuje počet sledujících.
Další důležitou součástí marketingové strategie zůstává tisk letáků a rozvoz. Kroužky
propagujeme v jednotlivých zařízeních a tábory v okruhu 20 - 30 km od Struhařova na
vývěsních plochách. Do místních časopisů přispíváme pravidelně před tábory cca v dubnu,
ale bylo by dobré přispívat celoročně, aby o nás klienti slyšeli pravidelně. V neposlední řadě
je fungující reklamou dobrá pověst, o kterou se snažíme celoročně

9.ZÁVĚREM

Doufali jsme, že rok 2022 přinese po nejistých rocích s covidem větší klid, nicméně nestalo
se tak. Začátkem roku ještě doznívala všechna opatření, proto mezi rodiči dětí stále
panovala nejistota. Navíc se ke všemu přidala ještě nejistota způsobená válkou na Ukrajině
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a růstem cen energií, inflací a dalšími nepříznivými ekonomickými faktory. Řada našich
partnerů tak přistoupila k navýšení cen energií.
Zimní tábor se nám podařilo uspořádat, letní pobytové tábory proběhly úspěšně. V případě
příměstského tábora PRALES jsme se na základě dlouhodobě dobrých výsledků pustili
do expanze do nových lokalit - Velké Popovice a Kozojedy. I přes všechen čas a energii,
kterou jsme věnovali propagaci, se nepodařilo některé turnusy prodat, a tak jsme je museli
uzavřít. Z ekonomického hlediska se to samozřejmě podepsalo na výsledcích tábora,
nicméně brali jsme to jako zkušební první rok a doufáme, že v příštím roce se nám tato
vložená investice vrátí (v těch lokalitách, ve kterých budeme pokračovat).

Dalo by se říci, že jsme se do roku 2022 pustili s vervou a přes všechny vnější nepříznivé
okolnosti jsme jej pojali jako rok nových experimentů a růstu. Navíc jsme přivítali nové
kolegyně, které svou agendu přebíraly uprostřed prázdnin v době největšího náporu
a zmatku. Bohužel tak docházelo k chybám, ze kterých jsme se ale (troufáme si tvrdit)
poučili, a díky nimž jsme některé interní procesy více zefektivnili. Organizace sice vykázala
negativní hospodářský výsledek, ale díky efektivnímu a odpovědnému hospodaření
z minulých let to pro nás neznamenalo žádnou zásadní krizovou situaci.

Jsme rádi, že se nám podařilo rok 2022 ustát, že jsme se nebáli nových výzev,
poučili jsme se ze všech našich kroků a nedočkavě vyhlížíme rok 2023 a vše,

co nám přinese!

10. KONTAKTNÍ ÚDAJE

Klub dětí a mládeže Čtyřlístek, z.s.
zapsaný pod L 64990 vedené u
Městského soudu v Praze,
datum zápisu - 4. května 2016

Sídlo organizace - Luční 179, 251 63 Všestary
Adresa kanceláře - Rudé armády 277, Strančice
Statutární zástupce - Petr Suchý
Telefon - tel. 724 148 850
E-mail - petr.suchy@klubctyrlistek.cz
IČO - 4943911
Bankovní spojení, číslo účtu - 2900996308/2010
Webové stránky - klubctyrlistek.cz
Facebook - https://www.facebook.com/KlubCtyrlistek
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